
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 8. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 126

Kan ministeren bekræfte finansministerens udtalelse på samråd om regeringens vel-

færdskampagne i Finansudvalget den 8. november 2018 om, at der er kommuner, der ik-

ke anvender deres del af puljen på 500 mio. kr. til bedre normeringer i ældreplejen, fordi

de ikke kan rekruttere medarbejdere? Såfremt ministeren kan bekræfte udtalelsen, bedes

ministeren oplyse, hvilke konkrete kommuner det drejer sig om?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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